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Byť dobrým otcom 

Keď sa nám narodil prvý syn, keď som prvýkrát uvidel 
jeho drobučké telo, zdalo sa mi nemožné, že by jeho život 

mohol mať cenu, o ktorú sa budú biť rôzne sily, aby nad 
ním získali vplyv. 

Moje obranné inštinkty boli prvé dva roky otupené, 
pretože sme nemuseli odrážať príliš mnoho vonkajších 

vplyvov, synček bol iba náš. Tých niekoľko ľudí z vonku, 
ktorí s našim synom trávili čas, mu vybrala jeho matka 

alebo ja. Nebolo ťažké mu vytvoriť domov. Iste, narážali 
sme na problémy rodičov malých detí, ale tie patrili k tým 

bežným: otázky úcty k autorite a vlastníctvu, poslušnosť 
(okamžitá, nie oneskorená), pravdovravnosť. Väčšinou sa 

nám darilo stanoviť určité vzťahové vzorce, v ktorých nám 
bolo dobre. Žil som v naivnej domnienke, že byť otcom 

nie je nič ťažké či desivé. 

Postupne prichádzali bleskové údery od kamarátov 

v susedstve, od školy, televízie a celkového tónu 
spoločnosti. Skôr ako bolo synkovi päť, utŕžil som ako 

otec mnoho šrámov, porozumel som, že okolo mňa zúri 
skutočná vojna. A ako si poradiť s touto bitkou? Jedna 

časť našej zbožnej spoločnosti dospela k názoru, že 
najlepším spôsobom, ako čeliť náporu, je zastaviť hodiny. 

Otcovia okolo svojich rodín budovali hradby a robili zo 
svojich komunít kláštory. Pokrok bol prehlásený za zlo 

a nové spôsoby obliekania, vzdelávania a trávenia voľného 
času boli označené za nevhodné. Tento štýl života môže 

ľudí pred niečím ochrániť, ale život za týmito múrmi nie je 
o nič lepší ako vonku. 
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Ďalšia pomerne bežná reakcia proti ohrozovaniu rodiny 
zvonku je tvorba pevných pravidiel a prísna kázeň. 

Z tohto hľadiska sa v podstate všetko vo svete stáva 
podozrivé; v ničom nie je žiadna radosť. Pre deti, ktoré 

žijú v rodine, kde sa všetko točí okolo pravidiel a kde sa 
ku všetkému pristupuje s varovaním “nechytať”, sa život 

podobá skúsenosti dieťa v hračkárstve, ktorému mama 
hneď pri vstupe prikáže “Na nič nesiahaj, iba sa pozeraj!”. 

Tí, ktorí budujú hradby a kopia pravidlá, hľadia na svet 

neprimerane. Opačný extrém však rovnako môže byť 
nebezpečný. Sú otcovia, ktorí k životu vo svete 

pristupujú, akoby v ňom žiadne zlo nebolo. Ich liberálny 
postoj nevidí žiadne hrozby a neočakáva žiadne 

nepríjemné následky. Takí otcovia vravia “chcem, aby môj 
syn/dcéra mali všetky príležitosti, ktoré existujú; nech si 

sami zvolia životný štýl, aký im najlepšie vyhovujú”. 
Niekde medzi týmito krajnými polohami je pohľad, ktorý 

dáva zmysel. 

Apoštol Pavol otvorene varoval cirkev v Efeze, že život 

vo svete môže predstavovať ťažký zápas. Písal, že 
nepriateľ nášho ducha nie je vždy viditeľný. Skôr býva 

neviditeľný a bojuje zo zálohy, ktorý na prvý pohľad 
vyzerá lákavo a prospešne. Korintským povedal, aby 

neprehliadali nekalé plány nepriateľa. Apoštol Peter s tým 
vo svojom liste súhlasí a popisoval nepriateľa ako 

revúceho leva, ktorý hľadá koho by pohltil. Títo mužovia 
to mysleli vážne, netrpeli paranoidnými predstavami. 

Dobre vedeli, že duchovný boj vyžaduje značné úsilie. 

Napríklad len čítanie novín vyžaduje dávku múdrosti. 

Pretože vydavateľ musí uverejňovať články, ktoré zaujmú 
väčšinu čitateľov, rubriky obsahujú články o ľuďoch, 

ktorých naša spoločnosť považuje za atraktívnych 
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a obdivuhodných. Časopisy často popisujú mužov a ženy, 
ktorí sa chvália voľným štýlom a prinášajú rozhovory 

s nimi. Manželstvo sa prezentuje ako nepotrebný 
formalizmus, na výchovu detí mimo manželstva sa 

nenahliada ako niečo výnimočné, dokonca mať dieťa vždy 
s inou ženou potvrdzuje mužovi status vyššej triedy. 

Nezabúdajme, že naše deti si to vedia tiež prečítať. 
Sexuálna morálka nie je jedinou oblasťou, kde noviny 

udávajú tón asi v takomto zmysle: „Robí to tak každý, čo 

je zlého na mne?“  

Televízia v našich domovoch preberá štafetu po 
novinách a všetko to ešte farebne umocňuje. Televízne 

seriály a reality show popisujú celú radu narušených 
a pokrútených vzťahov. Súťažné relácie a reklamy vnucujú 

myšlienku, že materiálne predmety sú nekonečne žiaduce 
a hromada vecí sú zadarmo a ľahko dostupné. Násilie 

všetkého druhu (popri TV aj v počítačových- a videohier) 
znecitlivuje naše deti (aj nás) voči skutočnej hrôze 

utrpenia a smrti. Riešenie nespočíva v zrušení novín, 

časopisov či  zákazu televízie. To sa už vyskúšalo 
a nefungovalo to. Jediným riešením je vedieť 

o alternatívach, aktívne sa podieľať na ich (o)hodnoteniu 
a vyberať zdravý vplyv médií.  

Školské vzdelávanie je oblasť, kde je potrebné sa 
pripraviť na možný konflikt. Školstvo ako dôležitá sila 
v našej spoločnosti už dávno presiahla pôvodné hranice 

školských činností: čítanie, písanie a počítanie. Päť dni 
v týždni a najlepších šesť až deväť hodín denne (08:00 – 

17:00) patrí ľuďom, ktorí ľuďom, s ktorými som sa sotva 

pozdravil. Zo samotnej povahy vecí sú ich slová, názory 
a hodnoty často zákonom. Deti sú zahltené diskusiami, 

čítaním, zamýšľaním a skúmaním, z ktorých bude Božie 
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meno starostlivo odstraňované. To je dôvod na 
zamyslenie, pokiaľ je človek presvedčený, že všetko okolo 

nás, realita a záležitosti majú teistický základ.  

Mnohí otcovia bojujú ešte v ďalšej oblasti, tá je spojená 

so svetom priemyslu. Označuje sa ako problém 
neprítomného otca. Vystihujú ju slová: príliš často a príliš 

dlho preč. Nemôžeme zvrátiť chod času, ale zbežný 
pohľad na otca v poľnohospodárskej ére by nám mohol 

pomôcť pochopiť, v akej kaši sme sa ocitli. Roľnícka rodina 
pracovala spoločne a otec bol všetkým na očiach. Deti 

svojho otca nevideli len večer, ako odpočíva, ale mali 
možnosť vidieť, ako koná a jedná v pracovnom nasadení 

aj vo vypätých situáciách. Keď krúpy zničili úrodu, niesli 
spolu s ním jeho zármutok. Boli s ním, keď sa rodili 

zvieratá, keď sa o nich staral a kŕmil, aj vtedy, keď 
umierali. Práve toto rodinné spoločenstvo formovalo 

životný štýl každého dieťaťa. Táto neustála prítomnosť 
však v drvivej väčšine rodín už jednoducho neexistuje. 

Pretože otec odchádza z domova v časných ranných 

hodinách, jeho produktívna činnosť vo svete, jeho osobné 
reakcie vo vypätých situáciách aj jeho najvýznamnejšie 

vzťahy sú deťom skryté. Práve vo chvíľach kedy by sa od 
neho mohli najviac učiť s nimi nie je. Zvyšný čas je 

obvykle poznamenaný únavou a vyčerpaním. V tomto 
novom usporiadaní života, ktorý sme si vytvorili, môže len 

ťažko existovať medzigeneračná práca. Výsledný rodinný 
život býva zameraný na trávenie voľného času; domov je 

miestom , kam si všetci prichádzajú odpočinúť, najesť 
a spať. Epicentrum tvorivosti a produktivity sa z domova 

presunulo do kancelárie, do školy a do sveta obchodu 
a podnikania. 
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Ako  muž snažiaci sa byť dobrým otcom, som si tento 
známy príbeh vštepil do pamäti ako prototyp toho, čo 

znamená investovať do detí: “všetci vieme o niekom, 
komu bola ponúknutá možnosť kúpiť niekoľko akcií malej 

spoločnosti, ktorá má na začiatku iba podnikateľský 
zámer. Je tu možnosť kúpiť za babku akcie danej firmy 

a tým získať v nej podiel na vlastníctve. Cena je však 
príliš vysoká, hovorí potenciálny investor, riziko je príliš 

veľké, a tak si túto príležitosť nechá ujsť. A čo firma? 

Myšlienka sa uchytí a firma po začiatočných ťažkostiach 
začne predávať. Skôr ako sa človek dokáže spamätať, 

malá spoločnosť, ktorá začala v malom, začína zarábať 
ročne milióny. Teraz sa ukáže, že investor, ktorý pôvodne 

odmietol príležitosť nakúpiť akcie, by mal vo firme 
miliónový majetok. Ale nemá! Keď bola tato príležitosť 

v zárodku, cena bola príliš vysoká.“ 

Dieťa podobne ako začínajúca firma vyzerá veľmi malé 
a ľahko zvládnuteľné bez veľkej námahy. Mladý otec si 

ľahko môže myslieť , že existujú dôležitejšie veci, ktoré 

vyžadujú jeho čas: vyššie vzdelanie, kariéra, zábava, 
pokiaľ je človek ešte mladý. Málo vnímavý otec však 

nevidí, že do rodiny je potrebné investovať v dobe, kedy 
je dieťa ešte malé. V budúcnosti nikdy nevyťaží veľký zisk, 

pokiaľ teraz nevynaloží značné investície. Cena sa však 
zdá príliš vysoká a okamžitý zisk príliš malý.  

Evanjelium podľa Mareka rozpráva príbeh o bohatom, 
vysoko postavenom mládencovi. Jedného dňa prišiel za 

Ježišom. Nemáme žiaden záznam, že by sa mu v tom 
niekto snažil zabrániť, aby nenarušil Ježišov program. 

Prirodzene, veď bol predsa dôležitý. Bol vo svojich 
najlepších rokoch. Nechajte ho dostať sa k Ježišovi. Asi 

tak zjavne uvažovali tí, ktorí obklopovali Božieho Syna. 
Mládenec prišiel a zarmútený aj hneď odišiel, pretože 
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nedokázal napraviť svoj životný štýl, ako sa od neho 
požadovalo. Nedokázal sa prispôsobiť náročným 

požiadavkám, ktoré mal Ježiš na budúcich učeníkov. 

Táto krátka návšteva stojí v kontraste s predošlou 

udalosťou. Marek nám píše, že predtým sa niektorí ľudia 
prinášať k Ježišovi deti. Keď sa objavili deti, učeníci 

hovorili: „V žiadnom prípade!“ Pán je príliš 
zaneprázdnený, ay plytval svojím drahocenným časom na 

deti, mysleli si. Marek však uvádza, že Ježiš učeníkov 
napomína. Zastavil čas a bral deti na ruky a žehnal im. 

Odložil svoje stretnutia so všetkými tými dôležito 
vyzerajúcimi staršími ľuďmi, aby sa mohol hrať s deťmi. 

Čo tým Ježiš ukazoval? Jednoducho toto: priemerný 
človek môže považovať investície času a záujmu do 

malých detí za príliš nákladné, ale ten, kto ľudské bytosti 
hodnotí z dlhodobého hľadiska, vie, že to je vôbec 

najlepšia investícia času a energie. Kto chce byť dobrým 
otcom, nesmie zabúdať na posolstvo, ktoré nám tu Ježiš 

odkazuje.  

Je potrebné zaplatiť nejakú cenu? Bezpochyby! 
A platí sa vopred, hneď na začiatku života dieťaťa; zisk 
prichádza omnoho neskôr. Práve ochota zaplatiť privádza 

väčšinu otcov k rodičovskému Waterloo – pretože keď 
cenu považujú za príliš vysokú, podobajú sa mužovi, ktorý 

mal možnosť získať niečo veľké, ale nechal si ju ujsť. 
 

 
úryvok z knihy Gordon McDonald - The Effective Father 
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Hana Žežulová 

Zvonice 

V železné dlani srdce zvonku je obráceno vzhůru 

A zvon sám jako i my čeká na naplnění času 

Čeká ve větrném letním poledni na příchod zvuku 
Ze zdroje výšin Z kořene země  

Z všeho co žije a rodí se do hlasu 

Kovové čekání Studený čas 

Nemyl se Vnitř hoří jas 
Pak přišel šelest Poslouchám 

Zaznamenávám srdeční šelesty 

Teď první jasný tep 

jak život začíná sa probouzet 
vrací se v úder přejistý 

Tak prudký silný přečistý 

Je srdce v těle Vím to vím 

a na mnohé dnes odpovím 
Zde žiji kvetu umírám  

Však ovoce nést těžké mám 

Je srdce v těle živo mi 
a tepe bije nad zemí 

až cítím srdce v kostech všech 
ve hlavě v hrudi ve údech 

A nevím 
velké srdce jsem jen já 

či prostá bytost vnímavá 
Kymácím chvěji zvonicí 
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a biji Zním už denicí 
na poplach Živá jsem Živá 

Můj zvon tu kývá 
na pozdrav čelům lidských těl 

a září Září nad úběl 
dní světlých  

Uplývá v čase věků všech 
v propadu stínu na klasech 

v niterném chvění jistotném 

v ostychu duše zavřeném 
v šplounání vln tu čistých řek 

i v řevu hrůz a hořkých jek 

v tišině hor i lehkých snů 

v přesypu dun vítězných dnů 
Kdy pro Tě jméno naleznu 

Živá jsem Živá 

Můj zvon tu kýva 

Na pozdrav duším Vám 
A nehledám 

svých věcí zdaleka 

Jen toužím celistvý život člověka 

provonět světlem se všech stran 
Očistný dechu Kriste můj 

van větru tvého zažehuj 

světla v hlubinách  
kde zvoníš bójí v lidský strach 

kalichem zvonku na lukách 
krvavého 
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Konec je konec dějů zlých 

nářků i v duši bezhlasých 
co těžce vlekou z koutů všech 

nevíru pověru zánik v snech 

Vítězi věčna chválu dám 

i život celý Vďečna jsem 
a přijímám  

dílo rukou Tvých 

Otče náš který jsi v nebesích 
Ty tvoříš z vytí vlka dětský smích 

pro všechen život životů 
Ty kde je stvol tu bez květů 

přinášíš jistou pomoc všem 
v Kalichu zvonu krvavém 

Až potom úrodná je zem 
Haleluja 
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Slovo pre deti 

Prečo Ježiš uzdravoval chorých?  

Jedného dňa, po bohoslužbách 

v Kafarnaume, išiel Ježiš na návštevu 
do domu Šimona Petra. Peter bol 

ženatý a jeho žena sa starala o svoju 
chorú matku. Keď o tom Ježiš počul, 

rozhodol sa jej pomôcť. Hoci ju Ježiš 
uzdravil doma, zdalo sa, že v priebehu 

niekoľkých hodín o tom vedel celý 

Kafarnaum. Ľudia začali k Ježišovi 
prinášať chorých s najrôznejšími 

neduhmi. Ježiš ich všetkých uzdravil. Kdekoľvek sa Ježiš 
pohol, všade liečil , ľudí.  

Ježiš veľmi rád uzdravoval ľudí chorých na 
malomocenstvo. Malomocenstvo je choroba, ktorá 

postihuje kožu. Poznáme rôzne druhy kožných chorôb a 
niektoré sú horšie ako iné. V biblických časoch 

malomocenstvom nazývali niekoľko rôznych kožných 
chorôb.  

Každému, kto mal malomocenstvo, sa stali dve hrozné 
veci: malomocní jednak stratili schopnosť rozlišovať 

horúce od studeného a ani necítili bolesť. Predstav si, že 
by si si náhodou obaril ruku vriacou vodou a nič by si 

necítil. Malomocní sa teda ľahko popálili či inak si ublížili. 

Išlo však aj o niečo iné. Malomocní nesmeli žiť s ostatnými 
ľuďmi. Držali ich oddelene, aby sa ostatní od nich 

nenakazili.  

Malomocní boli pre ľudí odstrašujúcim príkladom. Ako 

by Boh chcel povedať: „Pozrite sa na úbohých 



      

 

 

Zborové listy 9 / 2019 12 

malomocných, nechápete, že keď hrešíte, stávate sa 
takými v mojich očiach? Ste nečistí a nehodíte sa do mojej 

spoločnosti." Malomocní vyzváňali zvoncom a kričali 
„nečistí, nečistí", aby sa im ľudia mohli včas vyhnúť.  

No raz jeden malomocný pribehol k Ježišovi. Počul o 
jeho moci uzdravovať. Hodil sa pred Ježišom na kolená a 

prosil ho: „Ježiš, ak ty chceš, môžeš ma očistiť." Ľudia ich 
sledovali a pýtali sa: „Čo urobí Ježiš? Bude nahnevaný? 

Povie malomocnému, aby odišiel? Odvráti sa od neho?” 

Ježišovo srdce bolo plné lásky a súcitu k úbohému 
malomocnému. Urobil úplne skvelú vec. Svojou rukou sa 

láskavo dotkol chorého. Choroba zmizla. Jeho koža bola 
opäť čistá. Bol uzdravený. Bolo to, akoby Ježišova 

dokonalá svätosť zničila chorobu malomocného. Ježiš 
povedal uzdravenému človeku, aby o tom nikomu 

nevravel. Nech radšej ide za kňazom, aby ho prehliadol a 
zistil, či je skutočne vyliečený.  

Ježiš nechcel, aby ho ľudia poznali len ako veľkého 
liečiteľa. Chcel, aby ľudia pochopili, že uzdraviť niekoho 

z malomocenstva je len príkladom vyliečenia z hriechu. 
Ale uzdravený človek nerozumel. Nevedel prestať 

rozprávať o tom, čo Ježiš pre neho vykonal. Napokon sa 
Ježiš musel zdržiavať mimo mesta, lebo ho mnohí chceli 

vidieť.   

Nie je zvláštne, že hoci Ježiš pre toho muža urobil 
úžasnú vec, on neurobil to, čo si prial Ježiš? 

Otázka  

Prečo Ježiš uzdravoval chorých?  
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Odpoveď  

Ježiš uzdravoval ľudí z najrôznejších chorôb, pretože 
ich miloval a chcel im pomôcť.  

Náš svet je plný zlých a nesprávnych vecí, ktoré sú 

následkom hriechu. Veci sa pokazili... vidíme to i podľa 
toho, že svet je plný rôznych chorôb.  

Ježiš prišiel, aby sa stal Spasiteľom. jedného dňa 
všetko zmení a pretvorí svet podľa Božieho plánu. Aby 

nám Ježiš ukázal, že to môže vykonať a že to skutočne 

vykoná, uzdravoval chorých ľudí. Ježiš je vlastným Synom 
Boha. Dal nám najavo, že mu skutočne záleží na tom, čo 

sa s nami deje. A ukázal, že má moc veci napraviť.  

No Ježiš si praje, aby sme pochopili niečo veľmi 

dôležité. On nie je len tým, kto vie uzdraviť chorých. On 
nás chce predovšetkým vyslobodiť z našej hriešnosti.  

Pamätaj si verše  

A kamkoľvek vkročil – do dedín, miest alebo osád – 
ľudia kládli chorých na námestia... 

Všetci, čo sa ho dotkli, boli uzdravení. 
 [Evanjelium podľa Marka 6,56] 

 
Ježiš uzdravoval dokonca aj ľudí, ktorí 

nemohli chodiť. Prečítaj si v Evanjeliu 
podľa Marka 2 verše 1 – 12. 

Porozprávajme sa  

Boh povedal ľuďom, že 
malomocenstvo v niečom pripomína 
hriech. Skús porozmýšľať nad tým, 
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v čom sú si malomocenstvo a hriech podobné. 
 

Modlime sa  

Drahý Pane Ježišu, je to fantastické, 
že si uzdravil tých nešťastných 
malomocných. Si milujúci, láskavý a 

nežný. 
Pomôž mi milovať ľudí, ktorí sú chorí, 

a starať sa o nich tak, ako si to robil Ty. 

Viem, že Ty ma chceš uzdraviť z niečoho 
oveľa horšieho - z mojich hriechov. 

Odpusť mi ich, prosím Ťa, a očisti moje srdce. Amen. 
 

 

Sľub nového staršovstva 
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Organizačné informácie 
 
Pravidelné stretnutia: 
 

 Nedeľné zhromaždenie: o 10.00 hod. v modlitebni.    

 Modlitebné stretnutia: v nedeľu o 9:30 v zborovej miestnosti 

 Biblické hodiny: v stredu o 17:00 hod. v modlitebni  

 Program pre deti: každú nedeľu v priebehu hlavného zhromaždenia  

 

 

Kazateľ je k dispozícii k pastoračným rozhovorom v každom čase. 
 
Kontakty: 
Kancelária zboru: 055/622 5424; kazateľ Rastislav Betina 0948 235 035 

 

Ďakujeme za podporu práce zboru, jednotlivých zborových činností a aktivít 

vaším finančným darom na účet: 

SK76 0900 0000 0050 2302 2870 - zabezpečenie každodenného   
                                                           chodu zboru 

 SK78 3100 0000 0043 5012 9742- pre investičnú Výstavbu     
                                                                   Bardejovská 
  

  

Služba pri ozvučení: Ján Havrila 

Služba prekladu kázne: Daniel Liška, Marcel Kuzma 

Modlitebné podnety: 

 Za brata kazateľa a jeho rodinu 
 Za všetky stretnutia v zbore, za ich duchovný úžitok  
 Za duchovnú jednotu zboru 
 Za evanjelizačnú a svedeckú službu  

 Za misiu doma a v zahraničí 
 Za rodiny za výchovu deti v duchu evanjelia 
 Za našich chorých a dôchodcov  
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Program na mesiac september 2019 
 Zmena programu vyhradená. 

1. Ne 10:00 Zhromaždenie (kaz. Rastislav Betina) 
           Večera Pánova 

   
4. St 17:00 Biblická hodina (kaz. Rastislav Betina) 
8. Ne 10:00 Zhromaždenie (kaz. Š.Evin) 

   

11. St 17:00 Biblická hodina (kaz. Rastislav Betina) 

15. Ne 10:00 Zhromaždenie (kaz. Rastislav Betina) 
           Členská schôdza, Voľba staršovstva 

   

18. St 17:00 Biblická hodina (kaz. Rastislav Betina) 

22. Ne 
10:00 Zhromaždenie (kaz. Rastislav Betina) 
           Sľub nového staršovstva 

   

25. St 17:00 Biblická hodina (kaz. Rastislav Betina) 

29. Ne 
10:00 Zhromaždenie (kaz. Rastislav Betina) 

           Zborový deň, Spoločný obed 

   

2.10 St 17:00 Biblická hodina (kaz. Rastislav Betina) 

6.10 Ne 
10:00 Zhromaždenie (kaz. Rastislav Betina) 
          Večera Pánova  
         (obmedzený do centra mesta prístup kvôli MMM)  

   
9.10 St 17:00 Biblická hodina (kaz. Rastislav Betina) 

13.10 Ne 
10:00 Spoločné zhromaždenie v Mozaike(Zuzkin park) 
          Prijímanie nových členov 

   

* The Meeting Place adresa: Strojárenská 1061/3, 040 11 Košice  
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